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Бошњачки члан Председништва БиХ Бакир Изетбеговић оценио је да су односи Сарајева
са Београдом у овом тренутку "осцилирајући", и изјавио да жели да верује у искреност
поруке Александра Вучића да је Србији стало да са БиХ има најбоље односе у региону.

  

  

Он је, у интервјуу за сарајевску РТ1, замерио премијеру Вучићу то што је у Бањалуку, на
обележавање Дана РС, дошао у "таквом саставу", уместо да је дош�ао "мо�жда, неки
министар".

  

Мада, признаје, да одлука Уставног суда о том датуму још није била ступила на снагу,
тако да се, каже, формално може рећи да ништа није прекршено.

  

Бошњачки члан Председништва БиХ и председник СДА сматра да Вучић покушава да
приближи односе Сарајева и Бањалуке, али тако што, како је рекао, "игра једну игру у
коју смо за сада и ми из БиХ у праву, а и Додик је у праву, па је близак и Бањалуци, па је
близак и Сарајеву".

  

 Последња позитивна одлука са његове стране је да не подржи референдум, да јасно и
јавно каже Милораду Додику да не иде у референдум. Надам се да ће Додик уважити и
узети у обзир такав став. Да ли ће господин Вучић успети да све то приближи и да
помогне да се ствари помирују и да иду куда треба, видећемо. Један дан нисам
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задовољан са оним што ради, друг дан јесам задовољан оним што каже и уради.

  

Потврдио је да је са Вучићем био на телефонској вези пре месец дана када је у Београду
боравио министар спољних послова Турске Ахмет Давутоглу, те додао:

  

"Ми засад имамо помало контроверзну политичку игру господина Вучића, а ја се надам
да ће превагнути ова друга, како бих је назвао, легалистичком, исправном политиком".

  

Упитан да ли верује у политичку искреност премијера Вучића да са БиХ жели најбоље
могуће односе, Изетбеговић каже да је то често питање које му постављају.

  

Онда се, подсетио је, издешавало оно у вези са Сребреницом - хапшење Орића, руски
вето у односу на резолуције о Сребреници, напад на Вучића, што је, тврди, покварило те
односе.

  

 Желим да верујем. Шта ми, на крају крајева, преостаје него да желим да верујем и да се
трудим да ствари иду у правом смеру. За сваку могућност која се у овом балканском
хаосу укаже као шанса да се ухватим и да ја покушам повећати шансе. Тако је било и са
Вучићем. Ми смо били снажно кренули у нормализацију односа, пре свега између два
народа, били смо договорили неке ствари за прошло лето да се видимо са групама
интелектуалаца и политичара и да пробамо темељно радити на поправци односа.

  

- Да ли ћемо бити то у стању превазићи, да ли ће господин Вучић бити у стању да то
превазиђе, надам се да хоће. После тога, имао је једну лепу посету Сребреници. Након
свега што је тамо преживео, дошао је да помогне. За једну Србију која нема баш пара за
разбацивање, одобрио је издашан износ за Сребреницу. Као што рекох, у овом часу
имамо једну политику која осцилира господина Вучића и ја се надам да ће те осцилације,
та синусоида све више ићи на позитивну страну - рекао је Изетбеговић.

  

(Танјуг) 
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